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Zápis z 16. zasedání Akademického senátu FCHI (16. 2. 2018) 
 (číslováno od ustavení senátu po volbách v březnu 2017) 

 

Přítomni:  Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 

Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. 409 

Ing. Marek Šoltys, DSP 

  Ing. Dušan Kopecký, Ph.D. 444 

Ing. Jan Švihlík, Ph.D. 445 

Bc. Petr Kovář, student 

 

Omluveni: Doc. Ing. Vladimír Setnička, Ph.D. 402 

RNDr. Jana Maxová, Ph.D. 413 

Ing. Patrik Fagan, DSP 

 

 

Hosté:   Prof. RNDr. Marie Urbanová, CSc., děkanka,  

Bc. Aneta Marešová 

 

 

Program zasedání: 

1) Schválení zapisovatele 

2) Schválení programu 

3) Strategické dokumenty fakulty: rozprava, ev. schválení 

4) Seznámení s informacemi z kolegia děkana z 13. 2. 2018. 

5) Různé 

 

Ad 1 a 2 programu: 

AS schválil zapisovatele (P. Vrbka, schváleno 6-0-0) a program zasedání (schváleno 6-0-0) 

Ad 3: 

Prof. Urbanová předložila AS ke schválení návrh dokumentu „Plán realizace strategického 

záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti Fakulty chemicko-inženýrské Vysoké školy chemicko-

technologické v Praze na rok 2018“, který byl projednán Vědeckou radou FCHI dne 

9. 2. 2018. Členové AS předložený návrh prostudovali, v diskuzi s přítomnou pí děkankou se 

vyjasnily některé formulace. 

 

AS projednal návrh usnesení v tomto znění:  

Akademický senát Fakulty chemicko–inženýrské obdržel návrh dokumentu „Plán realizace 

strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti Fakulty chemicko-inženýrské Vysoké školy 

chemicko-technologické v Praze na rok 2018“ tak, jak byl projednán Vědeckou radou FCHI.  
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AS návrh prozkoumal a nezjistil v něm žádné nedostatky.  

Akademický senát Fakulty chemicko–inženýrské schvaluje „Plán realizace strategického 

záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti Fakulty chemicko-inženýrské Vysoké školy chemicko-

technologické v Praze na rok 2018“ v předloženém znění.   

  

AS hlasoval o přijetí usnesení: hlasovalo 6 přítomných členů AS, pro přijetí se vyslovilo 6 

členů, proti 0, zdrželo se 0. Výsledek: Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 4: 

Seznámení se s výsledky zasedání kolegií děkana z 13. 2. 2018: 

Zápis z kolegia děkana: 

https://fchi.vscht.cz/files/uzel/41846/0003~~83YxtDAwMjQGAA.pdf?redirected 

AS zdůrazňuje informaci o vzniku tzv. Autorského portálu a tvorbě etického kodexu (odp. 

osoba Prof. Matějka), o vyhlášení cen francouzského velvyslanectví, o výběrových řízeních 

v rámci akce OP VVV „Nábyteček“ (vysoká důležitost), o možnosti využití školního pivovaru 

k propagačním účelům, o studentském majálesu v Dejvicích, o přípravě anglických studijních 

programů, o nominaci projektů pro JIGA, o detailech financování Open Access na FCHI pro 

rok 2018, o plánovaných zahraničních návštěvách. Prof. Přibyl vyslovil dík AS za spolupráci 

při přípravě akreditací. 

 

Ad 5: Různé:  

- Ing. Grof navrhuje zpřístupnit tzv. Generel akademické obci. 

- Ing. Šoltys seznámil AS s čerstvými negativními zkušenostmi s jednáním firmy, která 

získala zakázku na dodávku výpočetní techniky na VŠCHT 

- Ing. Šoltys opakovaně navrhuje zřízení celoškolního registru pro chemikálie. Tento 

registr by mohl sloužit nejen jako nástroj pro evidenci chemikálií a ukazatel aktuálního stavu, 

nýbrž by i usnadnil pokrytí akutní potřeby malých množství chemikálií výpomocí mezi 

pracovišti. AS, vědom si úskalí takového systému, s návrhem souhlasí. 

 

Další řádné zasedání AS v pátek 2. 3. 2018 ve 13:00 na děkanátě. 

 

 

Zapsal a za správnost ručí: Dr. Ing. Pavel Vrbka 

                               předseda AS 

 


